
PROTOKOt NR XXIX/2018
Z SESJI RADYGMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 28 LUTEGO 2018 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZE.DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych - 15

Liczba obecnych -12

Lista obecnosci stonowi zaiqcznik do niniejszego protokoiu.

Ponadto w obradach udziat wzigli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Sekretarz Gminy - Alina jarecka

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z listg obecnosci oraz Pani Dorota Pteska i Pan Andrzej Pteska, ktorzy

przybyli w trakcie obrad.

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porzqdku obrad.

3. PrzyJQcie protokotow z poprzednich sesji.

4. PodjQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu Gminy na 2018 rok;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice;

3) zaci^gni^cia pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzajgce finansowanie w ramach PROW

2014-2020;

4) rozstrzygni^cia o wyodr^bnieniu w budzecie Gminy Budziszewice na rok 2019 srodkow

stanowiqcych fundusz sotecki,

5) okreslenia kryteriow stosowanych w post^powaniu rekrutacyjnym do Punktu Przedszkolnego

w R^kawcu, oddziatow przedszkolnych i klas pierwszych Szkoty Podstawowej im.Kardynata

Stefana Wyszyhskiego w Budziszewicach, prowadzonych przez Gmin^ Budziszewice wraz z

liczba^ punktow oraz dokumentow niezb^dnych do potwierdzenia tych kryteriow,

6) podziatu Gminy Budziszewice na okr^gi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerow i liczby

radnych wybieranych w kazdym okr^gu wyborczym,

5. Informacja Wojta o dziataniach podejmowanych w okresie mi^dzy sesjami Rady Gminy.

6. Zapytania i wolne wnioski.

7. Sprawy rozne.

8. Zakohczenie obrad.

PUNKT1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietlo- dokonat otwarcia XXIX Sesji Rady Gminy Budziszewice,

po czym stwierdzit quorum informujqc, ze na pi^tnastu radnych obecnych jest dwunastu.



PUNKT2

PRZEDSTAWIENIE PORZ/\DKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poinformowat, ze do przedstawionego porzqdku

obrad proponuje s\q wprowadzenie zmiany, a mianowicie dodanie w punkcie czwartym dwoch

podpunktow tj. podj^cia uchwaty w sprawie okreslenia kryteriow stosowanych w post^powaniu

rekrutacyjnym do Punktu Przedszkolnego w R^kawcu, oddziatow przedszkolnych i klas pierwszych

Szkoty Podstawowej im.Kardynata Stefana Wyszyhskiego w Budziszewicach, prowadzonych przez

Gmine Budziszewice wraz z liczbq punktow oraz dokumentow niezb^dnych do potwierdzenia tych

kryteriow oraz uchwaty w sprawie podziatu Gminy Budziszewice na okrejgi wyborcze oraz ustalenia

ich granic i numerow i liczby radnych wybieranych w kazdym okr^gu wyborczym.

NastQpnie przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czy zapytat kto jest za jego przyjeciem, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0

Porzqdek obrad przyjqto.

PUNKT3

PRZYJE.CIE PROTOKOtOW Z POPRZEDNICH SESJI

Protokoty Nr XXVII/2017 i XXVIII/2017 wytozono do wglqdu.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem protokotow z

poprzednich sesji, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw - 0

• wstrzymato si^ -0

Protokoty przyjqto.

PUNKT4
PODJ^CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmiany budzetu Gminy na 2017 rok.

Skarbnik Gminy- Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu.
Powiedziata min. ze proponuje sie. dokonanie zmian w planie dochodow i w planie wydatkow.

Proponuje si$ zwi^kszenie planu dochodow budzetu gminy o kwotQ 11.761,00zt.
Plan dochodow po zmianach wynosit b^dzie 13.327.497,21zt, z czego:

- dochody biezqce - 9.866.337,00zt,

- dochody majqtkowe - 3.461.160,21zt.

Plan wydatkow zas zwi^ksza si^ o kwot^ 307.478,00zt i po zmianach rowny b^dzie 16.004.505,01zt,

z czego:

- wydatki biezqce - 8.794.346,01zt,



- wydatki maja_tkowe - 7.210.159,00zt.

Ponadto proponuje si$ rowniez zwi^kszenie przychodow budzetu o kwotQ 295.717,00zt. Plan

przychodow po zmianach wynosit b^dzie 2.585.845,00zf.

Poza tym zwi^ksza s\et tez planowany deficyt budzetu Gminy na 2018 rok o kwotQ 295.717,00zt.

Deficyt po zmianach wyniesie 2.677.007,80zt i zostanie pokryty pozyczkami i kredytami w ramach

ustalonych przychodow budzetu.

NastQpnie poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze w wykazie rocznych zadah inwestycyjnych znalazta sie^ budowa

ogolnodostQpnej sitowni zewncjtrznej w miejscowosci W^grzynowice.

Chcemy aby powstaty cztery sitownie: w R^kawcu przy przedszkolu, w Mierznie obok Domu

Ludowego, w Budziszewicach koto szkoty i w W^grzynowicach przy stawach. Wszystkie te zadania

miaty bye realizowane przez Stowarzyszenia. W W^grzynowicach jednak pojawit si$ problem

dotyczqcy wtasnosci gruntu. Nie jest to bowiem nasz teren tylko wtasnosc wspolnoty. O ile w trzech

przypadkach gmina mogta uzyczyc grunty pod sitownie, o tyle w przypadku WQgrzynowic

Stowarzyszenie musiatoby uzyskac zgode; od wspolnoty, a tego nie da SJQ zatatwic szybko. Potrzebne

53 podpisy wszystkich wtascicieli, a ci nie zawsze 53 miejscowi. Gmina uzyskata prawo do

dysponowania tym terenem na eel zagospodarowania go.

Stowarzyszenie zamiast na budowQ sitowni zewn^trznej ztozyto wniosek na modernizacjQ placu

zabaw, a Gmina skorzystata z projektu wdrazanego przez Ministerstwo Sportu i wystqpita o

dofinansowanie budowy sitowni.

Przewodniczqcy Rady Gminy -- Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -

poinformowata, ze cztonkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Komisji Oswiaty,

Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br.

nie wniesli uwag do projektu uchwaty w tej sprawie.

/Opinia Komisji stanowi zaiqcznik do niniejszego protokotu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

gminy na 2018 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato s\q - 0

L/c/7 u/o/^ przyj^to.

Uchwata nr XXIX/171/2018 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2018 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewicc,

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Objasnienia do Zmiany WPF stanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.

Nadmienita, ze do wykazu przedsitjwzi^c dodano dwa nowe zadania tj. przebudow^ drogi w

miejscowosci Helenow oraz odnawialne zrodta energii w Gminie Budziszewice.

Nast^pnie poprosita o pytania.



Pytari nie zgioszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej
sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -
poinformowata, ze Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Komisja Oswiaty, Zdrowia,

Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 grudnia br. poparty
przedmiotowy projekt.
/Opinia Komisji stanowi zaiqcznik do niniejszego protokoiu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat do pod gtosowanie,
w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato siej -0
Uchwaiq przyjqto.

Uchwata Nr XXIX/172/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Budziszewice stanowi zaiqcznik do niniejszego protokoiu.

3) zaciagniecia pozyczki z budzetu paristwa na wyprzedzaiace finansowanie w ramach PROW
2014-2020.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - poinformowata, ze proponuje sie_ zaciqgniQcie pozyczki z

budzetu paristwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w todzi w wysokosci 704.585,00zt z

przeznaczeniem na realizacj^ zadania pn. Budowa kanalizacji sanitarnej z kanatami bocznymi i
przepompowniami w miejscowosci Budziszewice (ulice: Kolejowa, Szkolna, Lesna) oraz sieci

wodociqgowej w miejscowosci Budziszewice - etap II. Pozyczka przeznaczona be^dzie na
wyprzedzajqce finansowanie dziatari finansowanych ze srodkow pochodzqcych z budzetu Unii
Europejskiej w 2018 roku. Sptata pozyczki nast^pi po otrzymaniu srodkow z budzetu Unii.
Nast^pnie poprosita o pytania.
Pytan nie zgioszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej
sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -
poinformowata, ze cztonkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Komisji Oswiaty,
Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br.
opowiedzieli si$ za przyj^ciem uchwaty w tej sprawie.

/Opinia Komisji stanowi zaiqcznik do niniejszego protokoiu./
Przewodniczqcy Rady Gminy — Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zacia_gnie_cia
pozyczki z budzetu paristwa na wyprzedzajqce finansowanie w ramach PROW 2014-2020, w wyniku

czego:
• za gtosowato - 12

• przeciw - 0

• wstrzymato siq — 0
Uchwaiq przyjqto.



Uchwata Nr XXIX/173/2018 w sprawie zaciqgniqcia pozyczki z budzetu pahstwa net wyprzedzajqce

finansowanie w ramach PROW 2014-2020 stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

/Ogtoszono przerwq./

4) rozstrzygnigcia o wyodrgbnieniu w budzecie Gminy Budziszewice na rok 2019 srodkow
stanowigcych fundusz sotecki,

Skarbnik Gminy — Elzbieta Andryszczak — poinformowata, ze wzorem lat ubiegtych proponuje sie^

aby w 2019 roku nie wyodrqbniac srodkow na ten fundusz. Chodzi o to, aby nie rozdrabniac budzetu

gminy. Dodata, ze z srodkow funduszu soteckiego realizowane mogq bye jedynie zadania wtasne

Gminy. Decyzja co do wyboru zadania podjQta musi bye uchwatq zebrania soteckiego.

NastQpnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy — Piotr Jagietto — zapytat sottysow o zdanie w tej sprawie.

Sottysi nie wniesli uwag do przedstawionej propozycji.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -

poinformowata, ze Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Oswiaty, Zdrowia, Opieki

Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br. zaakceptowaty

projekt uchwaty w tej sprawie.

/Opinia Komisji stanowi /oiqcznik do niniejszego protokoiu./

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie rozstrzygni^cia o

wyodr^bnieniu w budzecie Gminy Budziszewice na rok 2019 srodkow stanowiqcych fundusz sotecki,

po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato sie_ — 0

Uchwaiq przyjqto.

Uchwata Nr XXIX/174/2018 w sprawie rozstrzygniqcia o wyodrqbnieniu w budzecie Gminy

Budziszewice na rok 2019 srodkow stanowiqcych fundusz soiecki stanowi zaiqcznik do niniejszego

protokoiu.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze jego zdaniem jest to dzielenie skory na niedzwiedziu. Mogg

przeciez zdarzyc SJQ przypadki, ze w budzecie nie ma srodkow, a trzeba wyodr^bnic fundusz sotecki.

5) okresieriia kryteriow slosowanych w postepowaniu rckrutacyjnym do Punktu
PrzedszkolncKO w Rekawcu, oddziatow przedszkolnych i klas picrwszych Szkoty
Podstawowej im. Kardynata Stefana Wyszyriskiego w Budziszewicach, prowadzonych

przez Gmine Budziszewice wraz z liczbg punktow oraz dokumcntow niezbgdnych do
potwierdzcnia tych krytcriow,

Inspektor UG - Matgorzata Wojcik - przypomniata, ze uchwata w tej sprawie podejmowana byta

przez Rad^ Gminy w 2016 roku. Koniecznosc jej ponownego podj^cia wynika z faktu wprowadzenia

reformy edukacji i zmiany prawa oswiatowego.



Uchwata okresla:

1) kryteria brane pod uwagQ w drugim etapie post^powania rekrutacyjnego do Punktu
Przedszkolnego w R^kawcu oraz oddziatow przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Kardynata
Stefana Wyszyhskiego w Budziszewicach wraz z przyznanq liczbq punktow;

2) kryteria brane pod uwagcj w post^powaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych Szkoty Podstawowej

w Budziszewicach dla kandydatow zamieszkatych poza obwodem szkoty wraz z przyznanq liczbq
punktow;

3) dokumenty niezbe^dne do potwierdzenia kryteriow.
Sam projekt niewiele rozni SIQ od poprzedniej uchwaty w tej sprawie.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosil o przedstawienie opinii wypracowanej w tej
sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -
poinformowata, ze Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Oswiaty, Zdrowia, Opieki
Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br. nie wniosty
uwag do projektu tej uchwaty.
/Opinio Komisji stanowi zatqcznik do niniejszego protokoiu./

Przewodniczqcy Rady Gminy — Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie okreslenia
kryteriow stosowanych w post^powaniu rekrutacyjnym do Punktu Przedszkolnego w R^kawcu,

oddziatow przedszkolnych i klas pierwszych Szkoty Podstawowej im. Kardynata Stefana Wyszyhskiego
w Budziszewicach, prowadzonych przez Gminq Budziszewice wraz z liczbq punktow oraz

dokumentow niezbejdnych do potwierdzenia tych kryteriow, w wyniku czego:

• za gtosowato — 12

• przeciw -0

• wstrzymato sicj - 0

Uchwaiq przyj^to.

Uchwata Nr XXIX/175/2018 w sprawie okreslenia kryteriow stosowanych w postqpowaniu
rekrutacyjnym do Punktu Przedszkolnego w Rqkawcu, oddziafow przedszkolnych i klas pierwszych
Szkoiy Podstawowej im. Kardynafa Stefana Wyszyhskiego w Budziszewicach, prowadzonych przez
Gminq Budziszewice wraz z liczbq punktow oraz dokumentow niezbqdnych do potwierdzenia tych
kryteriow stanowi zatqcznik do niniejszego protokoiu.

6) podziatu Gminy Budziszewice na okregi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerow i
liczby radnych wybieranych w kazdyrn okrggu wyborczym.

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka - powiedziata, ze ustawa z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie
niektorych ustaw w ce!u zwiQkszcnia udziatu obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i

kontrolowania niektorych organow publicznych zobowiqzata Rady Gminy do podjejcia uchwat w tej
sprawie w I kwartale br.

Liczba wybieranych radnych - 15. Liczba okr^gow- 15.
W stosunku do poprzedniej uchwaty nastacpita jedna zmiana. Zmiana ta spowodowana jest likwidacjq
nazwy Plac Janka Krasickiego i przytqczenia jego posesji do ulicy Brzezihskiej. W dalszym ciqgu jednak
jest to okrQg wyborczy nr 2.
Nast^pnie poprosita o pytania.
Pytah nie zgtoszono.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej
sprawie przez Komisje Rady.

Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu - Barbara Wozniak -
poinformowata, ze cztonkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow oraz Oswiaty, Zdrowia,

Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 27 lutego br.
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwaty w tej sprawie.

/Opinia Komisji stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu./
Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie podziatu Gminy
Budziszewice na okr^gi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerow i liczby radnych wybieranych w
kazdym okr^gu wyborczym, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato sit; -0

Uchwaty przyjqto.

Uchwatq Nr XXIX/176/2018 w sprawie podziatu Gminy Budziszewice na okrqgi wyborcze oraz
ustalenia ich granic i numerow i liczby radnych wybieranych w kazdym okrqgu wyborczym stanowi
zatqcznik do niniejszego protokotu

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - na wczorajszym posiedzeniu komisji dyskutowalismy

nad dwoma sprawami. Pierwsza to kwestia udzielenia pomocy finansowej naszej Parafii z
przeznaczeniem na renowacjej obrazu. Chciatbym poznac Pahstwa decyzjQ.

Radny - Mieczystaw Mikinka - zapytat czy my te srodki przekazemy proboszczowi czy zaptacimy za

wykonanie renowacji.
Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - wyjasnita, ze jak Rada Gminy zdecyduje o przekazaniu
srodkow na ten eel wowczas zawarta zostanie stosowna umowa z Parafiq i tarn wskazany zostanie
sposob rozliczenia tych pieniejdzy.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto z radnych jest za tym, aby przekazac Parafii
srodki na renowacjtj obrazu, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato siQ - 0

Propozycjq poparto.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - druga sprawa to sprawa skargi ztozonej przez
mieszkahca Teodorowa dotyczqcej przystanku autobusowego. W trakcie posiedzenia Komisji

przedstawiatem tresc pisma, Wojt ztozyt wyjasnienia, przedstawiony zostat projekt odpowiedzi.

Nast^pnie zapytat radnych czy zgadzajq sie_ na przyj^cie przedstawionej propozycji odpowiedzi na

skarge^ w wyniku czego:
• za gtosowato — 1.2

• przeciw — 0

• wstrzymato siq — 0
Odpowiedz na skargq przyjqto.
Kopia skargi wraz z udzielonq odpowiedziq stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.



PUNKT5

INFORMACJA WOJTA O DZlAtAIMIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIE.DZY SESJAMI

RADYGIVUNY

Wojt — Marian Holak — w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy:

• na poczqtku roku podpisalismy umowej na budowq zero energetycznego pasywnego budynku
dydaktycznego przy Zespole szkot w Budziszewicach. Wartosc tej inwestycji to blisko
4.700.000,00zt;

• podpisalismy umowe_ na budowa kanalizacji sanitarnej z kanatami bocznymi w miejscowosci
Budziszewice (ul.Lesna). Wartosc zadania to 1.353.000,00zt;

• ogtosilismy przetarg i wytonilismy wykonawcq do petnienia kompleksowego nadzoru

inwestorskiego nad zadaniem pn. Budowa zeroenergetycznego pasywnego budynku
dydaktycznego przy Zespole Szkot w Budziszewicach. Najkorzystniejszq ofertq ztozyta Firma z
Czqstochowy, za kwotq 37.000,00zt. Dodat, ze przebiega to wszystko dose sprawnie.
Wykonywanych bqjdzie 12 odwiertow na pompy ciepia. Na pewien czas trzeba bqdzie ograniczyc
mozliwosc korzystania z placu zabaw gdyz czqsc odwiertow wykonywana bqdzie w oddaleniu od

budynku szkoty;

• ztozylismy wniosek o przyznanie dotacji na budowq drogi w Helenowie;

• ztozylismy wniosek o dofinansowanie przebudowy biezni wokot boiska przy Szkole Podstawowej w
Budziszewicach. Chcielibysmy aby powstata tarn nawierzchnia tartanowa;

• ztozylismy do Ministerstwa Sportu wniosek o dofinansowanie budowy ogolnodostqpnej silowni

zewn^trznej w miejscowosci WQgrzynowice. Tych wnioskow wptyn^to duzo;

• wnioski Stowarzyszeh ztozone o dofinansowanie budowy sitowni zewriQtrznych w Budziszewicach,
Mierznie i w R^kawcu przeszty juz pierwszq ocen^. Jest ona pozytywna;

• oglosilismy przetarg na rozbudowq budynku Domu Ludowego w Mierznie;

• otrzymalismy zapewnienie, ze w biezqcym roku rozpocznq sie; prace nad modernizacjq drogi
wojewodzkiej od Zaosia w kierunku Budziszewic;

• wydzierzawilismy dziatke^ koto oczyszczalni sciekow inwestorowi, ktory chce tam wybudowac
maszt telefoniczny dla Plusa. Oprocz tej lokalizacji wskazalismy jeszcze dwie tj. w Antolinie i w
Mierznie - ale dziatki te nie spetniajq wymagan z uwagi na to, ze jedna jest CZQSCJOWO zalesiona, a
druga jest gleba^ 3 klasy i potrzebne jest odrolnienie;

« po raz drugi sktadamy wniosek na odnawialne zrodta energii w Gminie. W pierwszym riaborze

mielismy 24 ch^tnych, obecnie jest chyba 10 osob wiejcej. Szanse na realizacje; tego zadania sq

spore. Jezeli nie uzyskami dofinansowania w ramach funduszy europejskich - gdzie szanse 53
srednie - be^dziemy ubiegac s\q o srodki z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska, ktory

uruchamia podobne programy i gdzie szanse pozyskania srodkow sq znacznie wyzsze;

• jezeli chodzi o sprawq niszcxeriia drogi w Agnopolu przez pojazdy wywozqce drzewo z lasu to
rozmawiatem z Nadlesnictwem i pojazdy te majq sicj tamtQdy nie poruszac. Gdyby jednak jezdzity
to proszQ zgtosic - bqdziemy interweniowac;

• kolejna sprawa to uprza^tniqcie dziatki koto hydroforni w Zalesiu. Rozmawiatem z Wtascicielem tej
nieruchomosci i poinformowat mnie, ze wystqpit na drogq sqdowq z dzierzawcq tej dziatki o jej

uprzqtniqcie.



PUNKT6

ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI

Radny - Andrzej Bronowski -- zapytat kiedy rozpocznie SJQ budowa budynku dydaktycznego przy

szkole.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze pierwsze odwierty byty juz wykonywane. Jezeli warunki

atmosferyczne be^dq sprzyjajqce to prace ruszq pod koniec marca.

Radny - Mirostaw Matysik - zapytat czy realne jest aby budynek ten, tak jak mowiono, oddany zostat

w pazdzierniku.
Wojt— Marian Holak - poinformowat, ze tak podpisana jest umowa. Wykonawca mowi, ze na koniec
czerwca b^dziemy miec juz zamknicjty budynek w stanie surowym.
Radny — Stawomir Sala — zapytat o budowq wysypiska w Piaskach Bankowych.

Wojt — Marian Holak — powiedziat, ze kwestie formalne zostaty zatatwione. Obecnie firma wybrana w
ramach post^powania zeszta z placu budowy. Wystqpiono do firmy, ktora byta kolejna w

post^powaniu z zapytaniem czy zairiteresowana bytaby kontynuowaniem budowy. Firma wyrazita

wol^ kontynuacji prac. Miejmy nadziejQ, ze tak jak planowano budowa do kohca roku zostanie
zakoriczona.

PUNKT7

SPRAWY ROZNE

Pan Andrzej Pteska - powiedziat, ze duzo mowi sie^ tutaj o tym, ze ci^zkie auta niszczq drogi gminne.

Na zadnej z drog nie ma jedriak znakow ograniczajqcych tonaz. W zwiqzku z czym wnosi o ich
ustawienie- wowczas zakohczy s\q sprawa niszczenia drog.

Radny - Stawomir Sala - wyjasnit, ze w przypadku drogi w Agnopolu chodzi o to, ze pewien jej

odcinek znajduje sicj na tereriie podmoktym, i w momencie kiedy przyjdq odwilze lub opady droga ta
moze ulec zniszczeniu.

Pan Andrzej Pteska - powiedziat, ze na jednej z poprzednich sesji byta mowa o tym, ze ktos robi sobie

skroty i jezdzi przez Stary Jozefow. Nie ma przy wjezdzie na tq drogQ zadnego znaku, wiqc kazdy ma
prawo. Pozniej z pieniqdzy podatnikow drogi sq naprawiane, albo i nie — bo w Wejgrzynowicach koto
stawow przepust do tej pory nie zostat zrobiony.

Wojt — Marian Holak — powiedziat, ze dawno juz zostat naprawiony.

PUNKT8

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dzi^kujqc wszystkim za przybycie zamknqt XXIX SesjQ

Rady Gminy.

Przewodniczqcy Rady Gminy

''£*?'/£?
Jagiefto


